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Svinninge Samfällighetsförening 2017 ( SvSF) 

Protokoll årsmöte 2017-04-20 
 
 § 1 Stämmans öppnande.  
Ordförande i Svinninge Samfällighetsförening Peter Landvall förklarade stämman öppnad.  
 
§ 2 Val av mötesordförande och mötessekreterare.  
Till mötesordförande valdes Peter Landvall och till mötessekreterare Marie Bråberg 
 
§ 3 Val av två justeringsmän och rösträknare. 
 Stämman valde Mats Bjerin (Styrmansvägen 13) och Andreas Nowak (Styrmansvägen 3) att 
jämte stämmans ordförande justera protokollet samt vara rösträknare på stämman.  
 
§ 4 Fastställande av röstlängd.  
Röstlängden fastställdes till 64 röstberättigade medlemmar, varav 8 fullmakter.  
 
§ 5 Frågan om stämman har blivit stadgeenligt utlyst.  
Stämman fastslog att årsstämman blivit stadgeenligt utlyst. Kallelse gått ut via mail den 5 april, i 
enlighet med stadgarnas bestämmelse §14. 
 
§ 6 Fastställande av dagordning.  
Stämman fastställde föreslagen dagordning.  
Tre övriga frågor lades till den godkända dagordningen 

1. Vintervägsunderhålet 
2. Gåvobrev för att lagfarten ska tillhöra rätt förening 
3. Avtackning av avgående styrelsemedlemmar 

 
§ 7 Styrelsens verksamhetsberättelse och ekonomiska redovisning för det gångna året.  
Mötesordförande presenterade verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret från årsstämma 
2016 till årsstämma 2017 och den ekonomiska rapporten för räkenskapsåret 2016.  
 
Året 2016 blev det första året som uppdelningen av Svinninge Samfällighetsförening (SvSF) och 
Ekonomiska föreningen Svinninge Samfällighets hamn (SvSH) rent praktiskt och ekonomiskt hade 
skilda verksamheter. 
 
Sina Mostafavi redogjorde för resultat / balansräkning. Största utgiftsposten – vägunderhåll, 
redovisningstjänster, styrelsearvode, el/energikostnader. 
 
Frågan om kostnad på 180.000 för vägunderhåll som skall debiteras SvSH diskuterades. Styrelsen 
motiverad denna kostnad med att hamnverksamheten bidrar med stort slitage på vägarna 
genom många tunga transporter och tidvis mycket intensiv trafik. Beloppet kan komma att 
justeras efter utvärdering av faktiska kostnader vad gäller det slitage som kan hänföras till 
hamnverksamheten.  
 
Föreningen har gjort vissa avskrivningar. Till stora delar är inventarierna avskrivna.  
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Föreningens resultat visar på svagt positivt resultat som uppkommer efter bokföringstekniska 
åtgärder kopplat till avskrivningar av materiella tillgångar upptagna på SvSFs balansräkning. Om 
intäkter och utgifter hålls lika med året 2016 under året 2017 bedömer styrelsen att det finns 
goda förutsättningar för att bokslutet för verksamhetsåret 2017 ska kunna visa på ett svagt 
positivt resultat.  
 
Styrelsens förslag till åtgärder, budget och debiteringslängd redovisades av kassör Sina Mostafavi 
tillsammans med Peter Landvall. 
 
Verksamhetsrapporten och den ekonomiska rapporten godkändes med acklamation och lades 
till handlingarna.   
 
§ 8 Revisionsberättelse för 2016 Revisionsberättelsen lästes upp av revisorn Markus Maajola, 
godkändes och lades till handlingarna  
 
§ 9 Fastställande av resultat och balansräkning för 2016.  
Godkändes och lades till handlingarna.  
 
§ 10 Ansvarsfrihet för styrelsen.  
Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.  
 
 § 11 Inkomna ärenden och motioner (7 motioner har inkommit)  
 
 Motion                                             Styrelsens förslag                          Årsmötets beslut 

1. Belysning Roddarvägen Att årsmötet godkänner 
genomgång av belysningsbehovet 
för hela Svinninge tomtområde- 
belysningspunkter och kostnader. 

Godkänner styrelsens 
förslag 

2. Köp av föreningens mark 
 
 
 
 
 

Att årsmötet avslår begäran. 
Marken är detaljplanerad som 
grönområde och får inte 
bebyggas. 

Godkänner styrelsen 
förslag 

3. Utbyggnad 
parkering/båtuppläggning 
 
 
 
 

Att årsmötet är positiv till 
utbyggnad. Styrelsen föreslår att 
SvSH ska hantera utbyggnaden. 

Motionen blev föremål 
för diskussion.  
Stämman beslöt att 
utbyggnaden kräver 
större utredning innan ett 
beslut kan fattas.  
Stämman beslöt att  
punkten övergår till 
Hamnens årsmöte. 

4. Hinder i pulkabacken 
 
 
 
 
 

Att årsmötet föreslår Gröna 
gruppen få ansvaret för att ta 
bort hindren och att hindren kan 
återanvändas på lämpligt sätt. 

Godkänner styrelsens 
förslag 
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5. Ek. förhållanden mellan 
SvSF och SvSH 
 
 
 
 
 

Att årsmötet med den 
redogörelse som finns i 
verksamhetsberättelsen kan 
godtaga att vederbörlig hänsyn 
tagits till att redovisa de två 
föreningarnas mellanhavanden. 

Godkänner styrelsens 
förslag 

6. Skogs- och trädgårdsavfall 
 
 
 
 
 

Att årsmötet ger Gröna gruppen 
uppdrag att se över hanteringen 
av enskilda fastighetsägares 
trädgårdsavfall och avfall från 
skogsvård i våra 
gemensamhetsanläggningar.  

Enskilda fastighetsägare 
får ta hand om sitt eget 
ris.  
Gröna gruppen ser över 
det som gäller 
allmänningen. 
  

7. Säkerhet i hamn/ 
varvsområde 
 
 

Flyttas över till årsmötet för 
SvSH. Styrelsen är positiv till att 
förstärka säkerheten. 

Stämman beslöt att 
punkten flyttas över till 
hamnens årsmöte. 

 
§ 12 Styrelsens förslag till åtgärder för SvSF enligt åtgärdsplan samt debiteringslängd och 
budget.  
 

a) Beslut om styrelsens förslag till åtgärdsplan ( Bilagor enl. verksamhetsberättelsen) 
 
Bilaga 3, Åtgärdsplan för 2017 – Stämman beslöt antaga åtgärdsplanen 

 
Klubbhuset 
Mats Harms-Ringdahl, som har haft styrelsens uppdrag att handlägga förra årsmötesbeslutet 
att lämna in an bygglovsansökan för ett klubbhus placerat norr om fotbollsplan, redovisade 
resultaten av byggnadskontorets bedömning samt redogjorde för de möten som hållits med 
kommunen. Slutsatsen är att förutsättningarna saknas att få tillstånd till att bygga ett 
klubbhus på föreslagen plats.  
Dock ansåg byggnadskontoret att ett flytande klubbhus placerat intill brygga A skulle kunna 
godkännas inom ramen för gällande detaljplan. Mats Harms-Ringdahl redogjorde för hur ett 
flytande klubbhus vilande på betongpontoner skulle kunna se ut.  
 
Peter Landvall redogjorde för referensgruppens förslag som innebär en återuppbyggnad av 
ett klubbhus på samma plats där det gamla låg. Återuppbyggnad kan ske på den gamla 
plattan genom vederbörlig förstärkning, vilket har medtagits i förelagd kalkyl.  
Mats Harms-Ringdahl redogjorde för resultatet av den markundersökning samt inspektion av 
betongplattan som genomfördes efter branden och som visade att grundförstärkning och 
reparation av betongplattan rekommenderades. Kostnader för detta bör tagas med i 
kostnadsuppskattningen. 
 
Stämman fick därefter ta ställning till följande beslutspunkter:  
 
1. Fortsätta utreda gamla förslaget :      Stämman beslöt med acklamation att detta förslag  

     skulle läggas ned. Fortsatt utredning är förenad    
     med risk för ännu större kostnader.  
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       2.    Bygga ett flytande klubbhus:              Stämman  beslöt med acklamation att även detta  
        förslag skulle läggas ned.  
  

3. Referensgruppens förslag – bygga      Stämman biföll med acklamation att                                                                                         
ett nytt  klubbhus på samma plats       referensgruppens förslag att uppföra 
som det nedbrunna klubbhuset:          Klubbhuset på dess tidigare plats enligt förlagd 
         förslag med ritningar och kostnadskalkyler.         
                                                 
Vidare beslöt stämman att styrelsen får mandat att överskrida den föreslagna budgeten 
för uppbyggande av klubbhuset (763 529 kr) med 50%, om detta krävs för att genomföra 
referensgruppens förslag (§3). 

 
b) Beslut om föreslagen debiteringslängd och budget (bilaga 4)  

Det beslutades att medlemsavgiften ska vara oförändrad under kommande år, 4 000 kr 
per fastighet. 
Byte av badbrygga ska ske baserad på angiven offert om 120 000 kr, varför det i år 
kostnadsförs 50 000 kr. 
Avtalet för vinterunderhållet ska nya styrelsen se över. 
Ny styrelsen ska granska försäkringar. 

 
§13 Val av styrelse  

a) Val av Styrelseordförande 
Ordförande Mats Harms-Ringdahl,                                   nyval (1 år) 
Stämman biföll valnämndens förslag på ordförande 

b) Val av styrelseledamöter och suppleanter 
Ledamot Marco Beutelrock – vice ordförande,             omval (2 år)   
Ledamot Johannes Videhult                                              nyval  (2 år) 
Ledamot Peter Dahlqvist,                                                  omval (1 år)  
Ledamot Hanna Westlinder,                                             nyval  (2 år)  
Suppleant Klara Klingspor,                                                nyval  (1 år) 
Suppleant Rickard Pettersson,                                         nyval  ( 1 år) 
Suppleant Rolf Lindblom,                                                  omval ( 1 år)  
Stämman biföll valnämndens förslag  

c) Val av revisorer och revisorssuppleanter 
Intern revisor Markus Maajola                                         omval ( 1 år) 
Sina Mostafavi                                                                     nyval ( 1 år) (valdes på  
            stämmodagen) 
Suppleant Paul Höglander,                                                omval (1 år)  
Suppleant Catharina Svenningstorp,                               omval ( 1 år)     
Stämman biföll valnämndens förslag 

d) Val av ledamöter i valnämnden 
Sammankallande Claes Lange                                           nyval (1 år)  
Suppleant Sören Nygren                                                    nyval (1 år) 
Stämman biföll valnämndens förslag 

e) Beslut om arvoden till 2017 års styrelse och revisorer ( bilaga 4) 
              Godkändes och lades till handlingarna.   
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§14 Övriga ärenden  
Följande ärenden tog upp under denna punkt:   
 

 Vinterunderhållet vägar: 
Några medlemmar ansåg att sandning av vägar varit bristfällig. Styrelsen får i uppdrag att 
se till att detta ska förbättras och att ta upp frågan med entreprenören som är ansvarig 
för vinterunderhållet.  

 Gåvoöverlåtelse av fastigheten Svinninge 7:6: 
Svinninge Tomtägareförening som upphörde 2011 är registrerad ägare till fastigheten 
Svinninge 7:6.  Lagfarten skall därför överföras till Svinninge Samfällighet genom 
upprättandet av ett gåvobrev som sedan skall registreras hos Lantmäteriet. För detta 
krävs ett formellt beslut vad gäller gåvobrevet och stämman som kan anses representera 
Svinninge Tomtägareförening som Svinninge Samfällighet tillfrågades därför om 
nedanstående förfarande kan godkännas.; 

 
Svinninge Tomtägarförening (812000-0701) här representerad av Svinninge 
Samfällighetens medlemmar, beslöt att överlåta Svinninge 7:6, Österåkers kommun till 
Svinninge Vägförening (717904-8413) som gåva. Vidare beslöts att utse Peter Landvall 
som behörig att underteckna gåvobrevet representerade Svinninge Tomtägarförening.  
 
Svinninge Samfällighetsförening (före detta Svinninge Vägförening) här representerad av 
sina medlemmar, beslöt att som gåva mottaga lagfarten för fastigheten Svinninge 7:6, 
Österåkers kommun, från Svinninge Tomtägarförening (812000-0701). Vidare beslöts att 
utse Peter Landvall som behörig att underteckna gåvobrevet representerande Svinninge 
Samfällighetsförening.  

 
Stämman beslöt med acklamation att godkänna ovannämnda förfarande. 
 

§15 Beslut om tid och plats för protokolljustering och för protokollets tillgänglighet för 
medlemmarna.  
Stämman beslöt att protokollet skall anslås vid korsningen Skepparvägen/Lotsvägen samt på 
hemsidan senast den 4 maj. 
 
§16. Stämmans avslutande  
Mötesordförande Peter Landvall förklarade stämman avslutad och tackade för visat intresse 
samt delade ut blommor till avgående styrelseledamöter som tack för uppskattade insatser. 
 
Vid protokollet den 20 april 2017   
 
___________________________________                    _________________________________ 
Marie Bråberg,  Mötessekreterare                                       Peter Landvall, Mötesordförande 
 
  
 __________________________________                      ________________________________ 
Andreas Nowak, Justerare                                                      Mats Bjerin, Justerare 


